



FOR IMMEDIATE RELEASE

## Urgent – 12 young people wanted to represent Canada on the Next Generation Global Leaders Program “The Ship for World Youth Leaders” – Press Release

**Experience Japan, Fiji and New Zealand on a 6-week life-changing program on a ship with 242 youth leaders from around the world!**

**Montreal, 18 July 2016** – One of the most extraordinary youth programs in the world will embark on another fantastic journey with 242 youth leaders from around the globe. Through the generosity of the Government of Japan, 12 Canadian youth (11 participants and one National Leader) will be selected to participate in the 2017 sailing of the Japanese ship, the Fuji Maru, for the once-in-a-lifetime experience known as The Next Generation Global Leaders Program “The Ship for World Youth Leaders” (previously known as The Ship for World Youth).

The Next Generation Global Leaders Program “The Ship for World Youth Leaders” serves as a unique cross-cultural exchange program that aims to provide participating youth with the opportunity to enhance the leadership and management skills necessary to excel in an increasingly globalized world. Onboard, delegates will be engaging in a series of expert-led seminars, participant-led workshops and cultural activities.

This unique cross-cultural program will travel by cruise ship from Japan to Fiji and New Zealand, and takes place from January to March, 2017.

The Canadian Ship for World Youth Alumni Association is organizing the recruitment. Please note that English is the working language of the program. Applicants must be between the ages of:

- |  | <u>Deadline</u>          |
|--|--------------------------|
| • <b>18 and 30</b> for Participating youth (as of April 1st, 2016) | <b>1 September, 2016</b> |
| • <b>30 and 39*</b> for National Leader                            | <b>15 August, 2016</b>   |

Application forms, deadlines, Info Sessions and other pertinent information are available by visiting:

- <http://www.swycanada.org/>
- <http://www.facebook.com/SWYCAN/>
- <http://twitter.com/swycanada>

**For interviews with past participants of SWY or further information, please contact:**

Sarah Pinchevsky - SWYAA Canada President  
Email: [info@swycanada.org](mailto:info@swycanada.org)  
Tel.: +1-5145022355



**COMMUNIQUÉ**  
**Pour diffusion immédiate**

## **Urgent – 12 jeunes recherchés pour représenter le Canada au programme Prochaine Génération des Leaders internationaux “Le Bateau des jeunes leaders du monde”**

**Faites l'expérience du Japon, des îles Fidji, et de la Nouvelle-Zélande, dans le cadre d'un programme unique de 6 semaines (sur un bateau de croisière) avec 242 jeunes leaders provenant de partout dans le monde!**

**Montréal, 18 juillet 2016** – L'un des plus extraordinaires programmes jeunesse au monde entreprend encore une fois sa formidable aventure avec à bord des jeunes leaders des quatre coins de la planète. Grâce à la générosité du gouvernement du Japon, 12 jeunes Canadiens (11 participants et un responsable de délégation) seront sélectionnés afin de participer à l'édition 2017 de cette expérience unique qu'est le programme Prochaine Génération des Leaders internationaux “Le Bateau des jeunes leaders du monde”, anciennement connu sous *Le bateau des jeunes du monde*.

Le programme Prochaine Génération des Leaders internationaux “Le Bateau des jeunes leaders du monde” est un programme d'échange interculturel unique qui a pour objectif de fournir aux jeunes participants l'opportunité d'améliorer leurs aptitudes en leadership et en gestion afin d'exceller dans un contexte de mondialisation. À bord, les délégués participeront à une série de séminaires animés par experts, à des ateliers menés par des participants et à des activités culturelles.

Ce programme interculturel unique se déroule à bord d'un bateau de croisière qui naviguera du Japon vers les îles Fidji et la Nouvelle-Zélande et aura lieu de janvier à mars 2017.

L'Association canadienne des anciens du Bateau des jeunes du monde effectuera sous peu la sélection des 12 délégués canadiens. Les candidats doivent être âgés entre :

- |  |  |
|--|--|
| • <b>18 et 30 ans</b> pour les délégué.e.s (à partir du 1 avril, 2016) | <u>Date limite</u><br><b>1e septembre 2016</b> |
| • <b>30 et 39 ans</b> pour le/la responsable de délégation             | <b>15 août 2016</b>                            |

Veuillez prendre note que l'anglais est la langue officielle du programme. Les formulaires de candidature, les dates des sessions d'information à travers le pays et autres renseignements pertinents sont disponibles sur notre site internet:

- <http://www.swycanada.org/>
- <http://www.facebook.com/SWYCAN/>
- <http://twitter.com/swycanada>

**Pour obtenir de plus amples renseignements ou pour une entrevue avec des participants de délégations antérieures, veuillez communiquer avec :**

Sarah Pinchevsky - SWYAA Canada President  
Email: [info@swycanada.org](mailto:info@swycanada.org)  
Tél. : +1-5145022355